
OPERATIVNI NAČRT DELA SINDIKATA DO KONCA LETA

Največ razprav o gospodarjenju
V zadnjih treh mesecih bo občinski sindikalni svet namenil največ pozor-

nosti gospodarskim vprašanjem. Razen preučevanja poslovnih rezultatov
delovnih organizacij v prvem polletju bosta predsedstvo in svet predvsem
obravnavala občinsko, mestno in republiško resolucijo. V zadnjih treh
mesecih se bo razpravam o polletnih rezultatih pridružila še obravnava
devetmesečnih rezultatov poslovanja in obravnava resolucije o politiki
uresničevanja družbenega načrta občine v !etu 1986.

V zvezi z gospodarskimi vprašanji bodo člani sveta obiskovali tudi
delovne organizacije. Osrednja tema v tem obdobju bo tudi četrti samopri-
spevek Ijubljanskih občin. Na tem področju se je občinski sindikalni svet že
doslej kar najbolj zavzel in tako bo tudi v prihodnje. Po referendumu bo
kajpada, preučil njegove rezultate. Na dnevnern redu pa bodo tudi druge
pereče teme našega družbenopolitičnega življenja. To so zlasti problemi
srednjega usmerjenega Izobraževanja, drobnega gospodarstva, delovanje
delegatskega sistema in izvajanje družbenega dogovora o kadrovski politiki
na območju Ijubljanskih občin.

Med redne dejavnosti sodi tudi nekaj izobraževalnih tem. V tem času
bodo imeli izobraževanje predsednikov samoupravnih delavskih kontrol in
disciplinskih komisij, seminar za člane občinskega sveta in občinskih odbo-
rov sindikatov dejavnosti ter usposabljanje predsednikov konferenc delega-
cij za delegiranje delegatov za zbor združenega dela. December bo name-
njen zlasti članskim sestankom v osnovnih organizacijah ter letni seji
občinskega sveta Zveze sindikatov naše občine.

Vsekakor bo to eno izmed najbolj delavnih obdobij naše sindikalne
organizacije. J. P.


